
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 8. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 37
Ministeren oplyser i svar på REU alm. del - spørgsmål 1620 (2020-21), at der eksempel-
vis i 2020 er tilgået Kammeradvokaten 2051 sager. Vil ministeren oplyse, om kriteriet for 
”en sag” er entydigt, eller om der er eksempler på, at flere problemstillinger omfattes af 
samme sag? Vil ministeren ligeledes oplyse, om der i det angivne tal (2051) er inkluderet 
sager for selskaber, som helt eller delvist er ejet af staten? Og vil ministeren oplyse, 
hvor mange sager, der i samme år er tilgået andre advokater, og den dermed forbundne 
udgift?
Vil ministeren samtidig oplyse, om Kammeradvokaten har været konsulteret før ministe-
rens besvarelse af spørgsmålet til Folketinget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Preben Bang Henrik-
sen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 23. november 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Preben.Henriksen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jens Joel
formand
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